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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Zárt ülés . . ."
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Lamperth Mónika
belügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Kérem szíveskedjen megvizsgálni Mezőkovácsháza, Polgármesteri Hivatalának jegyzői lakás
átépítésére, felújítására vonatkozó testületi határozatot, a hivatal erre vonatkozó pénzügyi
lehetőségeit és a kivitelezés megvalósításának dologi kiadásainak valóságtartalmát .

Budapest, 2005 . július 27.

Tisztelettel :

Domokos László
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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BÉKÉS MEGYEI KÖZIGAZGATÁSI
HIVATAL

Dr Pataki István úr

Tisztelt Pataki úr .

A 2005.07.20-án küldött emailba jeleztem hogy a polgármester véleményem szerint törvényt
sértett a testületi ülés elhalasztásával . Új időpontra , július 21-re hívta össze a rendkívüli
testületi ülést .Ott is hibát követett el, hogy az új időpontot nem egyeztette Ha Én tudtam
előre hogy többen hiányozni fognak hisz előre leírtam mi várható, vajon Ő miért nem
sejtette? Én abból indultam ki , hogy mi a polgármester érdeke . IDŐHÚZÁS.
A mai nap határozatképtelen volt az igen fontos tanácskozás . A hitelezők szorongatnak
és egyre nehezebb helyzetbe kerül a város .

Jeleztem a jegyzőlakás átépítése körüli gondokat .

Álláspontom több képviselőtársammal egyezően, hogy erre a beruházásra semmi szükség
nem volt .
Az épület, meszelés és apróbb javítás után igényesebb számára is lakható lett volna .
Ennek ellenére szétverették az épületet .
Feljelentést teszek szándékosan előre megtervezett károkozásért ,- kérném a hivatal
állásfoglalását az ügyben .Mint azt jeleztem a képviselő testület ugyan döntött a felújításról ,
de olyan pénzt jelöltek meg a finanszírozás összegeként, ami nem létezik, -esetleg várható .
Ez egy szabálytalan döntés A polgármesternek és a jegyzőnek viszont csak ez kellett hogy
szétveresse az épületet . Utána már kényszerhelyzetre hivatkozva könnyebb lesz a pénzt más
területről átcsoportosítani .
Ilyen és ehhez hasonló megvezetésekre épül a polgármester taktikája . Így váltak támogatóvá
, lekötelezetté, kompromittálttá képviselők,- egyes dolgozók . A jegyzőnk nem a testületet
segíti .

Mezőkovácsháza a Szarvas diktálta életvitelnek és szemléletnek köszönhetően , egyre
nehezebb helyzetbe kerül .

Mezőkovácsháza

	

2005.07 .21 .

Bakos István
Alpolgármester
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